

Bio:

Peter Voss-Knude (*1987, Copenhagen DK) lives and works between Berlin and Copenhagen. He holds a BA in Fine Art from Goldsmiths University, London and is currently enrolled in a MFA program at Bergen Academy of Art. By using art and music as a tool for urgent political discussions, he establishes unusual collaborations with institutions of society to form critiques that happen firstly within the structure it is addressing. As *Peter & the Danish Defence*, he has written two music albums in collaboration with the Danish Armed Forces and its soldiers that is available on Spotify and iTunes. He currently collaborates with The Danish Emergency Management Agency by producing a wide range of work that stems from a perplexing terror exercise they granted him access to. Previously, he has been an activist in the Russian artist group VOINA and during his undergraduate studies he tried to become a special constable within The Metropolitan Police as the basis for writing poems.

Peter Voss-Knude (*1987, Kopenhagen, Dänemark) lebt und arbeitet in Berlin und Kopenhagen. Seinen BA in Bildender Kunst erhielt er von der Goldsmiths University in London. Momentan studiert er im Master an der Bergen Academy of Art. Indem er Kunst und Musik als Werkzeuge für die Analyse dringlicher politischer Debatten einsetzt, stellt er ungewöhnliche Kooperationen mit Gesellschaftsinstitutionen her, die deren eigene Strukturen hinterfragen und kritisieren. Unter dem Namen *Peter & The Danish Defense* brachte er bereits zwei Alben in Zusammenarbeit mit dem Dänischen Militär heraus, die auf Spotify und iTunes erhältlich sind. Derzeit arbeitet er mit einer dänischen Notfallmanagement Einheit und produziert eine große Bandbreite an Werken, die aus einer irritierenden Terrorübung hervorgehen, zu dessen Ursprungsdokument er exklusiven Einblick erhielt. Peter war Aktivist im russischen Künstler*innen Kollektiv VOINA und versuchte – während seines Erststudiums – Schutzmann bei der Metropolitan Police zu werden auf deren Grundlage er Gedichte schreiben wollte.